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Abstract (en)
[origin: US2022301494A1] The present description concerns an elementary module (100) of a display device enabling to display at least one pixel
of an image, the module comprising: a first assembly of N LEDs (101(i,j)) distributed into M groups (G(i)), at least one of the M groups comprising at
least two LEDs, where N and M are integers, with M greater than or equal to 2; and a control circuit comprising M bias circuits (103(i)) respectively
associated with the M groups of LEDs, each bias circuit (103(i)) being shared by the LEDs of the corresponding group (G(i)) and being adapted to
successively controlling the emission of the LEDs of the group.

Abstract (fr)
La présente description concerne un module élémentaire (100) d'un dispositif d'affichage permettant d'afficher au moins un pixel d'une image, le
module comportant :- un premier ensemble de N LED (101(i,j)) réparties en M groupes (G(i)), au moins I'un des M groupes comportant au moins
deux LED, ou N et M sont des entiers, avec M supérieurs ou égal a 2 ; et- un circuit de commande comportant M circuits de polarisation (103(i))
associés respectivement aux M groupes de LED, chaque circuit de polarisation (103(i)) étant partagé par les LED du groupe (G(i)) correspondant et
étant adapté a commander successivement en émission les LED du groupe.
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